

## **Funktionshinderrådets möte den 23 april 2024 - protokoll**

Tid: 10.00-12.00  
Plats: Micasas kontor i Husby, rum Vinterträdgården  
Närvarande: Stefan Mattsson, SRF (ordf.)  
Anders Carlsson, RTP-S (digitalt)  
Ingmarie Matsson, RTP-HSO  
Beatrice Kolijn, DHR  
Johan Winder, Micasa  
Sara Gallego Holmström, Stockholmshem (digitalt)  
Bo Strömvall, Svenska Bostäder  
Helena Gräntz, Familjebostäder (digitalt)  
Lars Ericsson, Bostadsförmedlingen (em närvarande)  
Johanna Persson, OCD-föreningen (digitalt)

### **1. Mötet öppnas**

Stefan Mattsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna,

### **2. Närvaro/förhinder**

Representant från Bostadsförmedlingen saknades.

### **3. Val av justerare**

Stefan Mattsson och Johanna Persson valdes till justerare.

### **4. Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes.

### **5. Sammanträdeslokalens/digitalmötets tillgänglighet**

Bra med bemannad reception samt med en lättillgänglig möteslokal i markplanet. Uppkoppling av deltagare som deltog på distans fungerade som avsett under mötet. En synpunkt kring dörrknappens placering – den var inte helt lätt att hitta.

### **6. Handlingars tillgänglighet**

Handlingarna inför mötet tillhandahölls på överenskommet sätt.

### **7. Föregående mötesprotokoll**

Lades till handlingarna.

### **8. Bevakningslista**

Punkter att bevaka:

---

- Bostäder i Björkhagen har tvättstugor som är komplicerade att använda. Bostar med frågan och kollar med områdeschefen hur det är tänkt att fungera. Hur ser kravställningen ut, projekteringsanvisningar för tvättstuga kontrolleras.
- Porttelefonernas funktionalitet  
En del har knappsats och tagg. Framåt kommer det bara att finnas tagg i vissa fastigheter. Hur säkerställer man att det är tillräckligt tillgängligt – och också säkert?
- Vi ska också följa upp Stadens program för tillgänglighet och delaktighet för personer med funktionsnedsättning. Ny version är under remiss och kommer inom kort.

## 9. Information från bolagen

### Stockholmshem

- Pågående arbete för en ökad rörlighet inom det egna beståndet – arbete med olika insatser för att man ska bo som man vill och behöver, vilket vi tror kan gå hand i hand med att beståndet nyttjas på bästa sätt.
- I nyproduktion gör vi gedigna marknadsanalyser för att komplettera och bygga rätt. Problem med en bugg i systemet så att våra t-märkta lägenheter inte förts över korrekt och siffran är därför inte helt rättvisande för årets första månader.

### Micasa

- Arbetar just nu med att ta fram sk utförandebeskrivningar som används som stöd vid ombyggnationer/tillgänglighetsanpassningar/enkelt avhjälpt hinder
- Just nu finns det två st klara beskrivningar
- Arbetar med mål och nyckeltal för 2024 utifrån den nya planen

### Familjebostäder

- Har idag en stor andel av sina lgh T-inventerade
- Detta har åstadkommit genom att man märkt alla lgh utan tillgång till hiss som "Ej tillgängliga"
- Möjligheten till denna märkning finns genom en "ny ruta" i FAST2

### Svenska Bostäder

- Just nu pågår planering för en inventering i ett av distrikten
  - Kommer att utföras som en pilot
  - Det handlar om nybyggda/ombyggda fastigheter mellan 1997-2017
  - Allmänna utrymmen/bostadskomplement ska T-inventeras
  - Ansökan om stöd för att avhjälpa funna brister ska sökas hos Boverket
- 
-

## 10. Information och frågor från rådets organisationer

### DHR

- Ingen information

### OCD

- Digital föreläsning 6/5 om samlarsyndrom. Samlarteamet i Stockholm om sitt arbete med boendestöd, kbt-övningar och om vad en sk Task Force i kommunen innebär. Länk på [www.ocdforbundet.se/aktiviteter/forelasningar](http://www.ocdforbundet.se/aktiviteter/forelasningar)

### RTP

- Mässa 15-16 maj på Kistamässan "Hjultorget". Fritt inträde. Påminnelse
- Är just nu med i olika forskningssammanhang när det gäller olika hjälpmedel

### SRF

- Arbetar för T-märkta tvättstugor
- Just nu ser det olika ut och dt är svårt att orientera sig och hantera utrustningen

## 11. Övriga frågor

- Fortsatt bevakning av APTUS/tillträdesproblematiken

## 12. Kommande möten

Datum och tid för kommande möten (2024):

- 24/9 (10-12)
- Ev studiebesök i juni (Järvabadet)
- 12/11 (10-12)

Plats för mötena meddelas senare

Protokollet justeras:



Stefan Mattson (ordf)



Johanna Persson



Bo Strömwall (sekr)